
PROTOKÓŁ NR 37 

 

 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej  

                                                             z dnia 18.10.2017 r. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Analiza stawek podatku od nieruchomości. Interwencja pisemna o nieporządku na stadionie 

w Pawłowicach. Analiza sprawozdania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz podsumowanie wypoczynku dzieci i młodzieży. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Zakończenie. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Projekt uchwał w sprawie stawek podatku na rok 2018 stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

Anonimowe pismo o nieporządku na stadionie w Pawłowicach stanowi załącznik nr 3 niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.1. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej w dniu 18 października br. dokonała 

Przewodnicząca Komisji pani Małgorzata Tarnowska, która przywitała  obecnych członków 

Komisji, Wójta Gminy, Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy oraz Skarbnik Gminy. 

 

Ad.2 

 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Komisji nie zgłoszono. Przewodnicząca przystąpiła do jego realizacji. 

 

 

Ad.3 

 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie propozycji 

stawek podatku na rok 2018.  

Po przeanalizowaniu projektu Komisja jednogłośnie przyjęła  propozycję stawek podatku  

na rok 2018. 

W dalszej części posiedzenia Przewodnicząca poprosiła Panią Sekretarz o podsumowanie 

wypoczynku dzieci i młodzieży oraz podsumowanie działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Kolejnym tematem posiedzenia był temat związany ze stadionem w Pawłowicach. 

 Do Komisji Infrastruktury Społecznej wpłynęło anonimowe pismo z informacją o nieporządku  

na stadionie w Pawłowicach. 

Radny Piotr Majchrzak zaproponował przeanalizować list.  

Wobec powyższego Komisja postanowiła odczytać pismo po czym zwróciła się z prośbą  

do Zastępcy Wójta o zweryfikowanie stanu na stadionie. 

Zastępca Wójta poinformował, że wyjaśni to z gospodarzem stadionu. 



 

Ad.4 

 

W punkcie wnioski, interpelacje radnych pytania zadali: 

Radny Piotr Majchrzak zapytał o ile oferta na budowę siłowni zewnętrznych w Oporowie  

i Pawłowicach przekroczyła plan przetargowy. 

 

Wójt odpowiedział: Oferta przekroczyła plan przetargowy o około 20 tys. zł. 

 

Radna Katarzyna Wysocka zwróciła się z prośbą o wykoszeniu traw w pobliżu kościoła 

 w Pawłowicach. 

 

Ad.5 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dziękując wszystkim zakończyła 

posiedzenie. 

 

 

 

 

 

Protokołował 

 

T.S 

 

Członkowie Komisji:                                                                    Przewodnicząca Komisji: 

                                       

Piotr Majchrzak                                                                             Małgorzata Tarnowska                                                             

................................... 

 

Katarzyna Wysocka 

........................... 

 

Stanisław  Żabicki 

....................................... 


